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Motion 1

Belysning till Äppelparken
Motionen är ställd till BRF Mysslingen. 
Äppelparken är en viktig knytpunkt för många barn och vuxna i föreningen och närområdet. men 
parken är mer eller mindre obrukbar på vinterhalvårets kvällar då den inte är upplyst. 

Förslag
Att etablera belysning som möjliggör för barn (och vuxna) att leka i parken på kvällar.  

Övrigt
Såg att dem hade en väldigt snygg och praktisk lampa i en lekpark som såg ut att begränsa ljuset 
så att omkring liggande lägenheter inte blev störda. 

   
  

Med vänlig hälsning
Sebastian Zielinski 
Lägenhet 104/1701 Sandfjärdsgatan 120
+46 70 577 08 68
Sebastian.m.zielinski@gmail.com

Styrelsens svar på motion 1:

Vi finner det glädjande att Äppelparken nyttjas i så stor utsträckning och delar motionärens 
uppfattning att belysningen behöver förstärkas.

Styrelsen föreslår därför stämman besluta, att ge styrelsen i uppdrag, att ta fram belysning 
och se till att Äppelparken utrustas med lämpligt antal ljuspunkter.
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Motion 2

Hej!

Jag yrkar på att Äppelparken ska bli bättre upplyst. Nu under vintermånaderna blir det riktigt 
mörkt i hela Äppelparken tidigt, ibland redan kring 15-tiden. Då vi är många småbarnsfamiljer som 
nyttjar parken så vore det bra om vi kunde vara där längre på dagarna(speciellt under pandemin 
då man är extra mycket utomhus). Ett exempel på bra belysning är parken utanför Sandfjärdsga-
tan 109. 

Tack på förhand!

Sali Westerlund, Sandfjärdsgatan 120

Styrelsens svar på motion 2:

Som framgår i motionstexten, har denna motion samma önskemål, som i motion 1 och följ-
aktligen blir styrelsens förslag till beslut, att stämman ger styrelsen i uppdrag, att ta fram 
belysning och utrusta Äppelparken med lämpligt antal ljuspunkter.

Motion 3

Bokningsbar Verkstadshörna
Motionen är ställd till BRF Mysslingen. 
I min förra förening så fanns det en mindre verkstadshörna att boka, ett mindre rum med en ar-
betsbänk, cykelhållare, skruvstycke och Eluttag.
Den användes flitigt av personer med olika intressen och huvudsakligen för att utföra arbeten som 
inte lämpar sig i den egen bostaden och för att medlemmar inte ska utföra olämpligt arbete i fören-
ingens andra lokaler.
Personligen så har jag cykling som intresse och använde lokalen flitigt istället för att skruva på min 
cykel i vardagsrummet.

Förslag
Att etablera en bokningsbar Verkstadshörna inredd med arbetsbänk, Cykelhållare, skruvstycke och 
jordat eluttag i lämplig lokal i BRF Mysslingen. 

Ekonomi
Då jag har både en arbetsbänk, skruvstycke och cykelställ som jag gladligen donerar till rummet så 
är det endast följande saker som behövs:
• Jordat eltag: 1000kr (byggahus.se)
• Lägga till bokningsbart rum i bokningssystem 500kr (uppskattning)
• Underhåll per år 1000kr (uppskattning)
• Lämplig lokal ca 4-5m2 exempelvis vid tvättstugan (typ mangelrummet)

Med vänlig hälsning
Sebastian Zielinski 
Lägenhet 104/1701 Sandfjärdsgata 120
+46 70 577 08 68
Sebastian.m.zielinski@gmail.com

Styrelsens svar på motion 3:

Styrelsen delar idémässigt motionärens inlägg, men för närvarande finns ingen ledig lokal 
för motionärens förslag.

Styrelsen föreslår stämman besluta, att ge styrelsen i uppdrag, att bevaka eventuella lokal-
förändringar, för att inrätta motionärens eller annat motionerat lokalkrävande förslag.
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Motion 4

Hej,

Jag vill lägga en motion om att styrelsen ska arbeta för att släppa vårt internet fritt. Servicen som 
jag fått och får från vår nuvarande internet leverantör är och har varit under all kritik.

Jag motsätter även att de säljer min surf historik. Vilket jag förstått att de gör när jag begärt ut all 
information om mig i enlighet med GDPR. Kort vill jag inte min barn ska vara en produkt som vår 
leverantör säljer!

Precis som många andra i föreningen så arbetar jag hemifrån och behöver ett stabilt tryggt inter-
net. Jag skulle vilja slippa ha 20gb surf för att försäkra mig om att jag kan arbeta.

Motionen är att vi öppnar upp vårt bredband för konkurrens! Eller sätter krav på vår leverantör om 
service, VPN (vilket betyder att leverantören och andra inte ska kunna sälja vår internettrafik).

När detta kontrakt tar slut så ska det inte förlängas utan öppna upp för andra leverantörer. Detta 
skulle ge varje medlem möjligheten anpassa sitt abonnemang efter behov. Vissa har större behov 
av trygghet privat liv än andra och de ska då ha möjligheten att välja efter behov.

Caspar och Mays Sylwan
Sandfjärdsgatan 124

Styrelsens svar på motion 4:

När kabeln, på uppdrag av stämman, drogs in i våra fastigheter valde styrelsen att sluta ett 
gruppavtal för tv, bredband och möjlighet till telefoni, i ett basutförande, för att göra det 
enkelt för de boende. Utöver basutförandet har ett antal lägenhetsinnehavare lagt till egna 
avtal med leverantören.
Styrelsen är av uppfattning, att ett förändrat (fritt internet) avtal, med vad det skulle 
innebära, inte gagnar merparten av de boende och med eventuell högre totalkostnad, som 
följd. Vid avtalets utgång kommer styrelsen naturligtvis att konkurrensutsätta nuvarande 
leverantör.

Styrelsen föreslår att motionen avslås.
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Motion 5

Motion till BRF Mysslingens årsstämma 2021

Angående att anlägga en äng

Under 2020 har debatten om blommande ängar som hjälp för att rädda bin och humlor verkligen 
tagit fart! 
Ca en tredjedel av den mat vi äter i världen är beroende av att bin, humlor och fjärilar besöker 
dess blommor så att pollinering kan ske. Pollinering innebär att insekterna hjälper växterna att 
överföra pollen från ståndare till pistill så att befruktning kan äga rum. När detta sker blir resultatet 
många av de frukter och grönsaker som vi äter. Sker inte pollinering får vi brist på den formen av 
mat. 
Idag är många av världens bin hotade pga bekämpningsmedel, olika sjukdomar samt ett förändrat 
odlingslandskap. Detta har lett till ett blomfattigt landskap som gör det svårt för bina att hitta mat. 
Vi kan hjälpa våra ”pollinerare” att hitta mat och på så sätt förbättra för både dem och för oss själ-
va. Vi kan anlägga ängar med blommor/buskar/träd som bin, humlor och fjärilar dras till för att få 
mat – tex prästkrage, lavendel, klätt, blåklint, malva, jordgubbar, vallmo, allium, salvia, sälg eller 
äpple. 
Vi föreslår att styrelsen undersöker om vi kan få använda någon eller några av gräsmattorna runt 
våra hus till att anlägga en äng. Företrädelsevis de små där bollspel/picknick mm inte lämpar sig.
En äng kräver mindre skötsel i form av gräsklippning och på så sätt sparar det också pengar.
Att det dessutom blir till ett vackert smycke att gå och titta på och njuta av är ju ytterligare en 
bonus. 
 
Vi föreslår
• Att styrelsen verkar för att en (eller 

flera) ängar anläggs som komplement till 
de gräsmattor vi har nära våra hus. 

Årsta 2021-01-18
 
Anja Persson, port 120
Biljana Treskavica, port 94
Bo Hellgren, port 108
Daniel Jakob Nyberg, port 120
Eva Lindberg, port 98
Joakim Nilsson, port 120
Michael Praschesaits, port 98
Miljko Ivanković, port 94
Milliecent Bolin, port 120
Pernilla Björnsdotter Ackerman, port 98
Pia Ullström, port 134
Robin Lundgren, port 120 
Yvonne Gustavsson, port 98

Styrelsens svar på motion 5:

Många delar säkert motionärernas skönhetsuppfattning och redovisade behovet att stimule-
ra pollinerarnas liv.
Tyvärr är det inte så enkelt att anlägga och sköta en ”sommaräng”, som det framställs i 
motionen.
Den jordmån vi har på vår parkmark är ganska fet jord och föreslagen växtlighet kräver en 
mager sammansättning (typ vägren). Man skulle vara tvungen att maskinellt skala bort  
20 - 30 cm av jordlagret och anlägga helt nytt av mager karaktär.

Motionärernas foto av en sommaräng är inte helt rättvisande: blommar en – två veckor per 
år och blir sedan ganska risigt. En risig växtlighet, som inte hålls efter genom klippning, är 
dessutom en utmärkt livsmiljö för fästingar. Om en sommaräng skall skötas på rätt sätt, 
bör den slås med lie ett par tre gånger per säsong och höet transporteras bort. 

Kostnaderna för motionärernas förslag är, enligt styrelsen, inte ekonomiskt försvarbara och 
förväntad effekt alldeles för liten och osäker.

På grund av ovan anfört föreslår styrelsen att motionen avslås.
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Motion 6

Motion till BRF Mysslingens årsstämma 2021

Angående inrättande av bytesrum
Ett dilemma i vår tid är att vi använder för mycket av jordens resurser. Detta innebär stora påfrest-
ningar för jordens hela ekosystem. Bland annat med förlust av arter/biologisk mångfald, klimatför-
ändringar och påverkan på såväl arter, platser som hav på grund av de många olika kemikalierna vi 
använder. 
Om vi kan minska vår konsumtion av nya saker så kan vi bidra till minskad miljöförstöring. Detta 
leder till ett cirkulärt tänkande där våra saker används av flera personer istället för att bara använ-
das en gång och sedan hamna i soppåsen. 

Vi föreslår
• Att styrelsen utreder möjligheten att inrätta ett rum där medlemmar kan lämna hela och rena 

saker, så att andra medlemmar kan hämta av det som finns där - ett så kallat bytesrum. 
• Att styrelsen undersöker hur andra Brf har löst detta – BRF Voxnan i Bagarmossen (https://

www.bostadsratterna.se/allt-om-bostadsratt/artiklar/ge-prylarna-ett-nytt-liv) eller BRF Enti-
tan i Aspudden – för att kunna föreslå bästa möjliga system. (Motionärerna kan hjälpa till med 
denna undersökning)

• Att styrelsen efter positiv utredning inrättar ett bytesrum för alla medlemmar. 

Årsta 2021-01-18 
Anja Persson, port 120
Biljana Treskavica, port 94
Bo Hellgren, port 108
Daniel Jakob Nyberg, port 120
Eva Lindberg, port 98
Fredrik Löfgren, port 94
Joakim Nilsson, port 120
Michael Praschesaits, port 98
Mikaela Norén, port 124
Miljko Ivanković, port 94
Milliecent Bolin, port 120
Pernilla Björnsdotter Ackerman, port 98
Pia Ullström, port 134
Robin Lundgren, port 120
Sofia Blom, port 94
Yvonne Gustavsson, port 98

Styrelsens svar på motion 6:

Vi delar motionärernas uppfattning, att vi slänger i allt för hög grad, istället för att återan-
vända. Tyvärr har föreningen inget lämpligt utrymme att tillgå för närvarande och heller 
inte resurser att sköta ett dylikt åtagande. Alternativt kan man lägga ut på Mysslingens 
hemsida eller lämna på Återvinningen i Östberga

Stämman föreslås besluta att ge styrelsen i uppdrag att, om utrymme tillhandahålls, skall 
motionen vägas mot övriga utrymmeskrävande verksamheter, efter lämplighet bland motio-
nerna (ny sophantering, verkstadshörna, ytterligare cykelförråd, etc.).  
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Motion 7

Motion till BRF Mysslingens årsstämma 2021

Angående insamling av matavfall
Från ”Stockholm vatten och avfalls” webbplats: 
”Nästan 40 % av det som hamnar i soppåsen är matavfall. Om matresterna och potatisskalen istäl-
let sorteras ut kan de omvandlas till biogas och biogödsel. Var med du också och låt dina matrester 
jobba för klimatet”
För att minska vårt bidrag till pågående klimatförändringar önskar vi som skriver under denna mo-
tion att styrelsen snabbast möjligt ska ansöka om att få börja samla in matavfall för alla som vill i 
vår förening.
Matavfall är en stor del av soporna och om vissa förutsättningar uppnås, är det gratis för flerfa-
miljshus. Det blir ofta en lönsam affär för en bostadsrättsförening. Från år 2023 är det dessutom 
obligatoriskt att göra detta i Stockholm. 
Motionärerna är medvetna om att frågan behandlats vid tidigare stämma och vill med denna mo-
tion skynda på arbetet med insamling av matavfall. 

Vi föreslår
- Att styrelsen under 2021 ansöker om hämtning av matavfall från Stockholm vatten och 
avfall 
- Att styrelsen utreder lämpliga och lättillgängliga platser där behållare kan placeras 
- Att styrelsen vid behov söker tillstånd från markägaren att placera dessa behållare på till-
tänkta platser

Årsta 2021-01-18
 
Anja Persson, port 120
Biljana Treskavica, port 94
Bo Hellgren, port 108
Cecilia Wallin, port 94
Daniel Jakob Nyberg, port 120
Eva Lindberg, port 98
Fredrik Löfgren, port 94
Joakim Nilsson, port 120
Michael Praschesaits, port 98
Mikaela Norén, port 124
Miljko Ivanković, port 94
Milliecent Bolin, port 120
Pernilla Björnsdotter Ackerman, port 98
Pia Ullström, port 134
Robin Lundgren, port 120
Sofia Blom, port 94
Yvonne Gustavsson, port 98

Styrelsens svar på motion 7:

Som motionärerna påpekar har frågan varit uppe tidigare och då beslutades att styrelsen 
skulle fortsätta sitt arbete för att anpassa föreningens sophantering till de krav som kom-
mer att gälla från 2023.
Styrelsen har haft kontakt med Rådgivningsgruppen på Stockholm Vatten och Avfall och 
därefter gjort en intresseanmälan för matavfallssortering.
Utöver detta har styrelsen även påbörjat ett arbete med att ”välja” vilken sorteringsform 
som passar föreningen bäst, utifrån de kriterier Stockholm Vatten och Avfall anger.
Befintliga soprum kommer inte att fungera i nuvarande form för denna sortering, utan vi 
måste komplettera med kärlhus eller dylikt på vår mark, med en påföljande stängning av 
våra sopnedkast både i hög- och låghus. För att kunna placera ut ”kärlhus” krävs dessutom 
byggnadslov.
För att nå målet med en fungerande sopsortering, enligt kommande krav, behövs en inves-
tering på i storleksordningen 150 000 – 200 000 kronor. Några ekonomiska vinster finns, 
enligt vår bedömning, inte att hämta.

Stämman föreslås besluta att låta styrelsen fullfölja sitt uppdrag att verka för en för  
föreningen passande matavfallssortering senast 2023.
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Motion 8

Motion till BRF Mysslingens årsstämma 2021

Angående att sänka vår energianvändning
Klimatförändringar ändrar vår värld i rask takt, vi behöver göra allt vi kan för att minska effekterna 
av dessa. Energideklarationerna som sitter i våra portar indikerar att vi är långt ifrån ”bäst i klas-
sen” vad gäller energianvändning. Vi får betyget E – på en skala där det sämsta är G och det bästa 
är A. 
Vi vill att styrelsen utreder vad vi kan göra åt detta så vår energianvändning kan minska. 

På Boverkets hemsida kan en läsa om Individuell Mätning och Debitering av uppvärmning och 
tappvarmvatten: 
 ”Individuell mätning och debitering (IMD) innebär att uppvärmning och tappvarmvatten mäts 
separat på lägenhetsnivå och att kostnaden separeras från varmhyran i flerbostadshus. Regeringen 
har beslutat att krav på IMD värme enbart gäller i de flerbostadshus som har sämst energiprestan-
da.” (https://www.boverket.se/sv/byggande/bygg-och-renovera-energieffektivt/IMD/)
Detta är ett krav för de som har ännu högre energianvändning än vad vi har i BRF Mysslingen, men 
detta är ändå ett förslag till vad vi skulle kunna göra för att motivera ett vatten- och energisnålt 
leverne. 
Vi föreslår
- Att styrelsen får i uppdrag att undersöka vad som kan göras för att minska hela vår fören-
ings energianvändning så mycket som möjligt
- Att styrelsen tar fram en handlingsplan för att göra det.
- Att styrelsen arbetar utifrån ovanstående handlingsplan.

Årsta 2021-01-18
 
Anja Persson, port 120
Biljana Treskavica, port 94
Bo Hellgren, port 108
Daniel Jakob Nyberg, port 120
Eva Lindberg, port 98
Fredrik Löfgren, port 94
Joakim Nilsson, port 120
Michael Praschesaits, port 98
Mikaela Norén, port 124
Miljko Ivanković, port 94
Pernilla Björnsdotter Ackerman, port 98
Pia Ullström, port 134
Sofia Blom, port 94
Yvonne Gustavsson, port 98

Styrelsens svar på motion 8:

Att arbeta för att sänka energiåtgången, när det gäller driften av föreningen, är ett ständigt pågå-
ende arbete. Genom tilläggsisolering, byte av fönster och driftoptimering har vi sänkt våra vär-
mekostnader.

Värmekostnader (´= tusen kronor) trots ökande prissättning.

2009 2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019

2 877´ 2 955´ 2 930´ 2 992´ 2 228´ 2 944´ 3 393´ 2 709´ 2 674´ 2 464´ 2 298´

(siffrorna är inte ”normalårskorrigerade”, men ger ändå en tydlig bild av våra uppvärmnings- 
kostnader). 

Man får inte glömma bort att varje boende kan bidra till sänkta kostnader genom att inte ”elda för 
kråkorna”, undvika onödig vädring och vara försiktiga med vattenförbrukning (varm- och kall-
vatten). Styrelsen har dessutom bytt till rörelsestyrd belysning i allmänna utrymmen och ersatt de 
skeva ytterdörrarna. 

Styrelsen föreslår att motionen avslås, då önskat arbete redan pågår, sedan flera år tillbaka.
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Motion 9

Motion A
Komplettering av motionen  Angående att anlägga en äng
Mot bakgrund av Förvaltningsrätten i Stockholms DOM Mål  nr 795-20 rörande fornlämning 
L2013:1662 (Göta Landsväg), som fastställer en gräns som på ömse sidor av vägen ligger 100 
meter från vägsträckans/vägbanans mittlinje.   
 Bilaga 1
Nätverket Årstafältets Facebooksida 
https://www.facebook.com/groups/51544799546/?multi_permalinks=10158907911199547%2C10
158907853869547&notif_id=1610869328783024&notif_t=group_activity&ref=notif

Yrkar att den äng som föreslås i Eva Lindbergs motion Angående att anlägga en äng förläggs ute 
på Årstafältet. Vilket därtill innebär att Brf Mysslingen av Stockholms Stad kräver att de raserade 
gräsmattorna och skyddande häckarna skall återställas i sin ursprungliga form.
Bo Hellgren port 108
Jacob Hellgren port 108

Bilaga 1

FÖRVALTNINGSRÄTTEN 
I STOCKHOLM 
Avdelning 30 
DOM 
2020-11-13 
Meddelad i Stockholm 
Mål nr 
795-20 

https://mail.yahoo.com/d/search/name=Birgitta%2520Adolfsson&emailAddresses=birgit-
ta%2540badolfssondesign.se&listFilter=FROM&contactIds=6211.dc2f/messages/75187/
AGh-vwMJM0bQX7RJUwfbuJQez-E:2?.intl=se&.lang=sv-SE&.partner=none&.src=fp&guce_refer-
rer=aHR0cHM6Ly9sb2dpbi55YWhvby5jb20v&guce_referrer_sig=AQAAACwmeQd4q8axaOv_zWt53f-
qeY60cWsKXhzmqP8nE2HNYFJtFwiR3b2C9loqVDW1OIms9V7UbfOwnOfRRLxxelNoSg8lLNh3fvqmtC_
DrY36SSOKWh0QA4TrOFZ-9B3PiDYUM1XqDgMy1FZBVYpsXSUnwTIV6aAPuQfMWg7TDGX73&fulls-
creen=1

Styrelsens svar på motion 9:

Bostadsrättsföreningen Mysslingen styrelse har i uppdrag att bevaka och utveckla drift-, 
mark- och verksamhetsfrågor för hus och av föreningen arrenderad markyta. Styrelsen får 
inte ta ställning i frågor som rör annan mark (Årstafältet), utan detta vilar på den enskilde 
medlemmen.

Styrelsen föreslår att motionen avslås.
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Motion 10

Motion B - Öppnande av Bastun
Brf Mysslingen hade en bastu som alla medlemmar hade tillgång till. Bastun stängdes p.ga. att 
Brandmyndigheten upptäckte att det saknades utrymningsvägar.  
Yrkar att åtgärder vidtas, för att skapa de utrymningsvägar som krävs, för att öppna bastun igen.
(Lämpligen ställs krav till Stockholm Stad att betala kostnaderna för detta, som kompensation för 
de skador som Brf Mysllingen förorsakats åverkan på gräsmattor och häckar.) 

Bo Hellgren port 108
Sali Westerlund  port 120
Jacob Hellgren port 108

Motion 11

MOTION TILL STYRELSEN MYSSLINGEN INFÖR ÅRSSTÄMMAN 2021

Gällande ersättningen för dom drygt  50 nersågade friska träden, borttagandet av jasminhäcken, 
gräsmattorna och lekplatserna på vårt område.
Genom detta ingrepp har vi fått kraftigt försämrad levnadsstandard.
Vi blev också så vitt vi vet lovade någon sorts ersättning från Exploateringskontoret och Stock-
holms stad för detta.
Vårt förslag till ersättning är således att vi får uppsatta solpaneler på våra hus.
Detta skulle vara en rättvis ersättning och minska vår energiåtgång och även göra oss mer själv-
ständiga energimässigt från elnätet.
Kostnaderna skulle då också minska och samtidigt skulle vi bli mer miljövänliga.

ÅRSTA  20210126

Yvonne Gustavsson
Michael Praschesaits
Eva Lindberg

Styrelsens svar på motion 10:

Redan vid stämman 2019 fick styrelsen i uppdrag, att stänga och riva bastun på grund av 
lokalens olämplighet, vilket gör att lokalen inte längre är användbar i sitt tidigare syfte.
Vad gäller krav mot Stockholms stad, gällande skador på mark arrenderad av bostads-
rättsföreningen Mysslingen, regleras detta i avtal från byggåret. Tillkommande ersättningar 
utöver ingånget avtal är inte aktuella.

Styrelsen föreslår att motionen avslås.

Styrelsens svar på motion 11:

Redan före projekteringsstart för Årstafältet började överläggningarna med Staden om 
återställning och ersättning. I ursprungsavatalet gällande arrendet framgår, att Staden har 
rätt att fritt gräva och utnyttja ytor under mark, men med tvång att återställa skadad yta i 
möjligaste mån. Tyvärr går det inte att plantera nya träd ovanpå det lagda ledningarna, utan 
istället utgår ersättning i form av staket, pergola, nya häckar, gungställning och ytterligare 
rensning framför Sandfjärdsgatan 128 – 134, samt påföljande nyplantering. Återställningen 
har påbörjats framför Sandfjärdsgatan 82 - 92 och kommer att fortsätta under 2021.

Styrelsen föreslår att motionen avslås.
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Motion 12

MOTION
FLER CYKELPLATSER

Att ställa in/ta ut sin cykel i de förråd vi nu har är ibland nästan en omöjlighet. Om du använder 
din cykel regelbundet och är beroende av att den är i cykelbart skick känns det ofta väldigt osäkert 
att använda de rum vi har avsedda för cyklar. Växlar ändras och cyklarna skavs mot varandra. Jag 
vet inte hur det ser ut i alla våra förråd men de som finns mellan port 134-128 är helt fulla.

Förslag på lösningar av problemet:
De cyklar som inte används men vill behållas ändå skulle kunna förvaras i det gamla bastu/gymut-
rymmet (Sfg 134) istället. När det är dags för cykelinventeringen skulle de kunna märkas med en 
viss plastbandsfärg och sedan bäras ned.
Ett nytt cykelförråd skulle kunna byggas mellan Sfg 128 och Sfg 124 där buskarna är, nära pisk-
ställningen. Eller där containern brukar stå ibland vilket ger ett närmare avstånd för fler eftersom 
det är mer i mitten av föreningen.

Exempel på förråd: Cykelförråd Tellus - Weland utemiljö (welandutemiljo.se)
En undersökning skulle kunna göras om det finns behov av detta hos våra medlemmar.

Lgh 008
fairy.amethyst@gmail.com
Tanja Rising

Styrelsens svar på motion 12:

Styrelsen delar motionärens frustration över den ordning som råder i våra cykelrum.

Vi har vart annat år under 2000-talet gjort cykelrensningar, men trots detta ökar antalet 
omärkta cyklar. Vid senaste rensningen var det 125 cyklar som kasserades.
Vid stämman 2019 motionerades, om samma som ovan, samt byggen av ytterligare cykel-
förråd utomhus och styrelsen hade då tagit in preliminära prisuppgifter.
Ett markbaserat cykelstall för 12 cyklar hamnar på en kostnad av 70 tkr plus tillkommande 
markarbeten och kan inte anses vara ekonomiskt möjligt i dagens läge.

Styrelsen föreslår att motionen avslås, då investeringen inte kan anses försvarbar, men att 
styrelsen har i uppdrag att bevaka frågan.
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Styrelsens svar på motion 13:

styrelsen föreslås få i uppdrag att undersöka fysiska och ekonomiska förutsättningar, för att 
anlägga ett utegym på lämplig plats.

Motion 13

Motion till BRF Mysslingens Årsstämma 2021 - Anläggning utav utegym  

I det nya normala jobbar många av oss hemma och rutinen förbi gym och dylik rörelse är föränd-
rad. För många kommer hemarbetet fortgå även om/när denna pandemi lägger sig. Mellan barn 
och arbete hamnar egenvård långt in på kvällen då varken ljus eller ork finns kvar och blir således 
inte av – _något som skulle underlätta vore ett utegym anlagd på våran egen gata – _för att ta sig 
ner och ut på gården för ett antal repetitioner under förmiddagen/morgonkvisten är absolut gör-
bart. 
Vill därför föreslå ett utegym för kroppsviktsövningar som ska passa för enklare övningar och tyng-
re övningar – _åldring som yngling. 

Om denna motion går igenom önskas alltså att styrelsen... 
- .. bestämmer vilka redskap som ska köpas in 
- .. resonerar fram en budget 
- .. funderar över lämplig plats för anläggning 
- .. ansöker om tillstånd från markägaren för anläggning 
- .. vänder sig till lämplig aktör för genomförandet 

Därefter invigning 
Robin Lundgren 
2021-01-31, Årsta 
Andra medlemmar som uttryckt sig positiva till motion om utegym: 
• o Eva Lindberg 
• o Sali Westerlund 

Följande är mina egna tankar om saken om det är till någon nytta 
Har nyttjat de två utegymmen nere vi Årstaviken, det beläget i Vårflodsparken vid Enskede Värds-
hus samt ett längre bort beläget i Oppundaparken. Av dessa fyra är favoriten Vårflodsparken tätt 
följt utav Oppundaparken. 

Tankar för redskap: tänker främst för kroppsviktsövningar över redskap med ”vikter” (stocklyft et 
cetera). Anledningen är följande: 
• Underhållet är lägre – _mindre rörliga delar betyder att mindre kan gå sönder 
• Tar mindre plats 
• Samt att tanken inte är en helhetsersättning för ett gym utan mer för vardagligt underhåll 
Tillverkare:De tillverkare som syns mest är Lappset och ”utegym.se”. Lappset (finns bra exempel 
i vårflodsparken) är dyrt vid en första anblick, men vad som ingår i de priserna vet jag inte. Ute-
gym och deras grejer kan skådas nere vid Årstaviken och verkar hålla för hög trafik.

Plats: I anslutning till Tennisbanan? Möjligen mellan tennisbanans ena långsida och parkeringsplat-
sen – _en rätt lummig plats med något mindre insyn (skönt för fokus samt bekvämt för den som 
kanske är nybörjare). 

Underlag: Ofta står utegym på en bädd av grus, inte hellt ovanligt med trall och ibland, dock mer 
sällan flis,  som i Oppundaparken och den mindre lekplatsen utanför Sandfjärdsgatan 99. Ren gräs-
matta snabbt en lerhög efter ett par blöta dagar.
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Motion 14

Motion till årsmötet 2021

Jag önskar att föreningen undersöker möjligheten att byta ut HÅPA ventilationsfirma som har an-
svar för de regelbundna OVK-kontrollerna.

Anledningen är att jag själv och många andra boende har upplevt deras kontrollsystem som under-
måliga på flera sätt.

- det är ett gammaldags och väldigt osmidigt system för besöken då ventilerna ska kontrolleras. En 
behöver ta ledigt en hel dag från jobbet eftersom det aldrig är exakta klockslag som presenteras.
OM en inte vill lämna nyckeln i styrelsens brevlåda vilket jag är obekväm med.

- vid flera tillfällen har firman bokat omkontroller för att något inte var okej vid det första besöket. 
Och nu senast fick jag till svar (när jag tagit ledigt från jobbet för detta besök) att det ”var fel” o de 
hade inte behövt kontrollera något igen.

- jag misstänker att det inte är ordning i firmans dokumentation utifrån detta o sammantaget skul-
le jag vilja att styrelsen undersöker möjligheten att byta firma.

Susanne Hansen sfg 124, lgh 1603

Styrelsens svar på motion 14:

Styrelsen föreslås få i uppdrag, att vid avtalets upphörande konkurrensutsätta Håpa Venti-
lation både ekonomiskt och verksamhetsmässigt.
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